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Pan
Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

zwracamsig z uprzejm4 prosb4 w imieniu mieszkaric6w

Woclawka o zwolnienie z op\atpodatku od posiadania ps6w,

kl6re mieszkaricy adoptowali ze schroniska dla zwierz4t.

Mieszkancy vwa1aj4, Ze pozwoli to na rvtiEkszenie adopcji zwierz$'

a tym samym zmniejszenie koszt6w utrrymania ps6w w schfonisku.

Uprzejmie proszg Pana Prerydenta o pomoc w tej sprawie.


